

ALCOHOL AND GAMING COMMISSION OF ONTARIO
BLACKJACK RULES OF PLAY*
安省酒精及博彩局“21点”游戏规则

1. All games shall be played with chips.
2. Four (4) decks of cards will be used exclusively at each table with all players' cards dealt face up.
3. The minimum bet is one dollar (\$1).
4. The maximum bet is five dollars (\$5).
5. Bets must be placed before receiving any cards.
6. The Dealer must draw on 16 and stand on any count of 17 or more.
7. Aces count as one (1) or 11.
8. Blackjack (first two (2) cards totalling 21) automatically pays two (2) to one (1).
9. Pairs may be split providing that equal bets are placed on each hand. Blackjack obtained on a split pair pays even money. When aces are split, only one (1) card may be drawn to each ace.
10. Except when a player has Blackjack, the House wins on ties.
11. Five (5) cards under 21 counts the value of the cards only and does not beat any hand which has a higher point value under 21.
12. Players may double down on any two (2) card count of nine (9), 10, or 11 and take only one (1) additional card face up.
13. Insurance bets are not allowed.
14. Bets for the Dealer are not allowed.
1. 所有游戏必须使用筹码。
2. 每台将采用 4 副纸牌,参与者的纸牌牌面朝上。
3. 最低下注金额为一元。
4. 最高下注金额是五元。
5. 获派牌之前必须先下注。
6. 庄家 16 点必须继续要牌,17 点或以上者不可要牌。
7. “A” 可当作 1 点或 11 点。
8. “21 点”,即首两张牌合计 21 点,自动获得一赔二下注金额。
9. 首两张牌点数相同,可以在加注到相同注码下分拆。分拆后取得“21 点”,获赔金额为一赔一。分拆一对“A”后,每一张“A”只能多派一张牌。
10. 除了闲家取得“21 点”外,相同点数庄家获胜。
11. 不设“五龙”。5 张牌的点数总和少于 21 点,只当实际点数计算,不能取胜于点数较高而不超过 21 点的对手。
12. 闲家首两张牌点数之和为 9, 10 或 11 点,可以选择加倍下注,但加注后只可获发 1 张牌。
13. 不设“保险”投注。
14. 不设庄家胜负的投注。

*规例最终以英文原文为准

*Must be at least 18 years of age to play.